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شناسایی ۳۳۳۰ بیمار جدید کرونا در کشور 
بنابر اعلام وزارت بهداشت، طی یک شبانه روز ۳۳۳۰ بیمار جدید کووید ۱۹ در 
کشور شناسایی شدند و متاسفانه ۱۱۸ بیمار نیز جان خود را از دست دادند.به 
گزارش ایسنا، از روز۲۱ اسفند تا روز ۲۲ اسفندماه ۱۴۰۰ و بر اساس معیارهای 
قطعی تشــخیصی، ۳ هــزار و ۳۳۰ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشــور 
شناسایی شــد که ۶۱۰ نفر از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید۱۹ در 
کشــور به ۷ میلیون و ۱۲۳ هزار و ۹۳ نفر رسید.متاسفانه در طول ۲۴ ساعت، 
۱۱۸ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دســت دادند و مجموع جان باختگان این 
بیماری به ۱۳۸ هزار و ۹۴۹ نفر رسید.خوشبختانه تا روز ۲۲ اسفندماه ۶ میلیون 
۷۷۹ هزار و ۴۹۴ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.
دو هزار و ۸۳۲ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه 
بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۲۲ اسفندماه ۴۸ میلیون و ۲۵۰ هزار 
و ۹۴۷ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.در حال حاضر ۹۹ 
شهرستان در وضعیت قرمز، ۱۸۶ شهرستان در وضعیت نارنجی، ۱۵۴ شهرستان 

در وضعیت زرد و ۹ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.

عدم بروزرسانی سامانه شفافیت مایه خجالت است
عضو شورای شــهر تهران با بیان اینکه عدم به روزرسانی سامانه شفافیت مایه 
خجالت اســت، گفت: اطلاعاتی از نحوه جذب نیرو در دوره مدیریت شــهری 
پنجم به دست آوردیم اما فعلا آن را منتشر نکردیم.به گزارش ایسنا، ناصر امانی 
در حاشــیه جلسه شورای شــهر با حضور در جمع خبرنگاران در مورد عدم به 
روزرسانی سامانه شفافیت گفت: این خیلی بد است که شعار شهردار تهران در 
حین ارائه برنامه هایش، تهران الگوی کلان شهر جهان اسلام باشد اما در رسانه 
ملی از شــهرداری های کوچک به دلیل انتشار فیش های حقوقی شان صحبت 
کنند.وی افزود: بعد از دوره پنجم شــورا، سامانه شفافیت به روزرسانی نشده و 
این مایه خجالت است.امانی با بیان اینکه اطلاعاتی از نحوه جذب نیرو در دوره 
مدیریت شــهری پنجم به دست آوردیم اما فعلا آن را منتشر نکردیم، گفت: از 
شهرداری خواستیم که سامانه شفافیت را به روزرسانی کند و اطلاعات این شش 

ماهه را بارگذاری کند تا ما هم بتوانیم در مورد دوره قبل صحبت کنیم.

با رجوع به ظرفیت های دینی خودمان 
سبک های شهرسازی بومی  شده ارائه کنیم 

وبینار علمی- تخصصی »حکمرانی ایرانی، اســلامی و حل مســئله عمومی« با 
حضور محمد منان رئیســی، رئیس مرکز مطالعات و برنامه ریزی شهر تهران، 
عبدالحمید نقره کار، استاد دانشکده مهندسی معماری دانشگاه علم و صنعت، 
مهدی خاتمی، استادیار دانشکده هنر دانشگاه تربیت مدرس و راضیه رضا بیگی، 
سرپرست معاونت سیاست گذاری مرکز مطالعات و برنامه ریزی شهر تهران به 
صورت برخط برگزار شد.به گزارش روابط عمومی مرکز مطالعات و برنامه ریزی 
شــهر تهران،رئیس مرکز مطالعات و برنامه ریزی شهر تهران در این نشست با 
طرح موضوع »حکمرانی ایرانی، اسلامی و حل مسئله عمومی« گفت: در موضوع 
حکمرانی با سه مولفه »شهرداری و مدیریت شهری« به عنوان صادر کننده حکم 
و »شهروندان« به مثابه افرادی که حکم برای آنان صادر شده و »شهر« به عنوان 
بســتری که حکم در آن جاری می شود رو به رو هستیم.وی با اشاره به اهمیت 
بروز آنچه در صورت شهر مشاهده می شود ناشی از سیرت شهر است ادامه داد: 
شهر را بر اساس معیارهایی که در صورت و سیرتش بروز کرده می سنجیم، یکی 
از بهترین روش ها برای ارزشــیابی نحوه مدیریت شــهری، خود شهر و سیمای 
عمومی آن است.رئیســی با تاکید بر »ارکان ماهوی« در شهر افزود: اینکه تا چه 
حد در حکمرانی اسلامی در شهرسازی توفیق داشته ایم به عواملی مانند توزیع 
عادلانه امکانات و خدمات در شــهر بســتگی دارد. از دیگر سنجه های این مهم 
این است که آیا شهرها با محوریت کاربری های عبادی مذهبی ساخته شده و یا 
مبانی اســلامی در مصادیق و صورت بندی شهر رعایت شده است یا خیر.وی با 
اعتقاد به تقسیم عادلانه سرانه ها گفت: برای داشتن شهر اسلامی باید سرانه ها به 
صورت عادلانه و نه الزاما مساوی میان همه مناطق شهری تقسیم شود و سهم 
مناطق و نواحی کم برخوردار بایستی بیشتر باشد تا بتوانیم فاصله و شکاف های 
موجود را کمتر کنیم.  رئیســی در همین راستا ادامه داد: برای اینکه در شهرها 
فضای با هویت تری داشــته باشــیم نباید در شهرسازی مقلد سبک های غربی 
باشــیم بلکه باید با رجوع به ظرفیت های آیینی خودمان سبک های شهرسازی 
را مطابق با اقتضائات بومی بازتولید کنیم. عبدالحمید نقره کار، اســتاد دانشکده 
مهندسی معماری دانشگاه علم و صنعت: تمدن تجلی فرهنگ هاست، معماری 
و شهرسازی در تاریخ تمدن بشر نشانه فرهنگ والای آنهاست که البته وابسته 
به شرایط محیطی اســت و بنا به محیط و موقعیت در آن خلاقیت داشته اند.
وی با انتقاد به رویکرد تمرکز نشینی در شهر تهران گفت: این رویکرد در طول 
سالیان متمادی به شهر تهران آسیب های زیادی وارد کرده است. اینک زمان آن 
رســیده است که با ساخت شهرک هایی در اطراف تهران این جمعیت مهاجرت 

معکوس داشته باشد.

2هزار متر مربع گل فرش در شمال تهران اجرا شد
فضاهای ســبز شمال تهران با اجرای طرح اســتقبال از بهار با کاشت گل های 
فصلی، به مســاحت بیش از ۲ هزار و ۶۰۰ متر مربع فرش شد.به گزارش روابط 
عمومی شهرداری منطقه یک، افشین خدامی معاون امور شهری و محیط زیست 
شهرداری این منطقه با اعلام خبر فوق اظهار داشت: با توجه به حضور گردشگران 
منطقه ای و فرا منطقه ای از جاذبه های شمال تهران و زیباسازی مناظر شهری، 
اداره فضای ســبز این منطقه در طرح استقبال از بهار اقدام به اجرای  ۲۹ مورد 
فرش گل با کاشــت رنگ های مختلفی از گل های فصلی بنفشه، همیشه بهار، 
سینره ، شب بو، گازانیا، ابری نقره ای و غیره نمود.خدامی گفت: شاخص ترین کار 
اجرایی فرش گل، در بوستان قیطریه به عنوان بوستان فرامنطقه ای به مساحت 

۴۳۰ متر مربع بوده است.

محلات منطقه 2 با پویش  »کوچه تکانی«
 به استقبال بهار می رود 

معاون خدمات شهری و محیط زیست  منطقه۲ گفت: پویش کوچه تکاني شهر- 
همدلی شهر با محوریت مشارکت شهروندان در  نگهداشت و زیباسازی  محلات 
اجرا می شود.به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ۲، علیرضا جعفری با 
اعــلام این خبر گفت: با توجه به نزدیک شــدن به ایام نــوروز و اجرای طرح 
اســتقبال از فصل بهار، پویش »کوچه تکانی« به منظور ایجاد روحیه نشــاط و 
شــادابي و جلب مشارکت شهروندان م در آراســتگي معابر اجرا می شود.وی با 
اشاره  به رویکرد پویش مبنی بر مشارکت پذیری  و تقویت همدلی شهروندان 
افزود:  در همین راستا تلاش می شود  با بهره گیری از تمامی پتانسیل های محلی  
وظرفیت هاي مردمی ، منتخبین محلات و شخصیتهاي برجسته ، شهري پاک و 

آراسته و سزاوار شهروندان را دربهار طبیعت نوید بدهیم .

نوزادان منطقه 19 صاحب نهال شدند
نوزادهای تازه متولد در منطقه ۱۹ به مناسبت ورود به سال ۱۴۰۱ صاحب نهال 
شدند. به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ۱۹، مهدی هدایت شهردار 
منطقه با اعلام این خبر گفت: نوزادان بهار زندگی و شــهروندانی جدید هستند 
که نفس های تازه به شــهر می بخشــند و در همین راســتا به نام این نوگلان 
نهال هایی در بوســتان های شاخص منطقه غرس شــد. به گفته او در راستای 
تحقق این برنامه خلاقانه با اجرای طرح »نفس های تازه شهر« تاکنون نزدیک به 
۷۰ نوزاد شناسایی شده که به نام آنان نهال هایی با مشارکت مادران فعال محلی 
همراه با اهدای هدیه در بوستان های ولایت، بانوان، باقرالعلوم، وصال، شقایق و 

باران منطقه کاشته شد.
 

کاشت  بیش از 4 هزار اصله نهال در شمال شرق تهران
معاون خدمات شــهری و محیط زیست منطقه ۴  در آستانه بهار ۱۴۰۱ گفت: 
کاشــت بیش از ۴ هزار اصله  نهال در اسفند سال جاری از اولویت های معاونت 
خدمات شــهری و محیط زیست منطقه ۴ به شــمار می رود.به گزارش روابط 
عمومی شهرداری منطقه ۴ »رضا معلم« در این باره گفت: در آستانه سال جدید 
و به منظور داشتن شهری سلامت، زیبا و آراسته؛ و میزبانی شایسته از میهمانان 
نوروزی بیش از ۱۲ هزار اصله درخت تشــتک زنی شد.او گفت: در این عملیات 
بیش ۵۹ هزار مترمربع از فضاهای ســبز شــهری کندوکوب و ۹۰۰ مترمربع 
بازپیرایی شد.معلم از چشــم نوازی گل ها در بزرگراه ها و میادین اصلی منطقه 
خبر داد و گفت:  بیش از ۲۷۰۰ مترمربع فرش گل و ۷۲ سبد گل در این منطقه 

در انتظار بهار لحظه شماری می کنند.

اخبار کوتاه
معاون آموزش متوسطه وزیر آموزش وپرورش:

از فروردین ۱۴۰۱ مدارس حضوری خواهند بود

رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی آموزش و پرورش:

آموزش »زبان دوم« در ساعات رسمی  دبستان ها غیرقانونی  است

نایب رئیس شورای عالی نظام پرستاری:

فقط 1۰ درصد بیمارستان های خصوصی قانون ارتقای بهره وری را اجرا کردند

رئیس شورای شهر تهران تاکید کرد

شهرداران برای سفر خارجی باید از شورا مجوز بگیرند

افزایش هزار تنی زباله تهرانی ها در اسفند
هرشب۵خودرویغیرمجازجمعآوریپسماندتوقیفمیشوند

معــاون آموزش متوســطه وزیر آموزش وپــرورش گفت: 
بازگشایی مدارس از فروردین ۱۴۰۱ ضروری است.

به گزارش ایلنا، مهدی کاظمی معاون آموزش متوسطه وزیر 
آموزش وپرورش در برنامه زنده زنده باد زندگی به مناسبت 
روز شــهید نامگذاری شــده بود ضمن تجلیل از شهدای 
انقلاب وشــهدای مدافع حرم، از مدافعان سلامت یادکرد 
و درخصــوص روند آموزش در دوران کرونا وآســیب هایی 
که در دنیا به سیســتم آموزشــی وارد شده است مطالبی 

بیان کرد.
همچنین با اســتنادبه فرمایشات مســوولین نظام مبنی 
برضرورت بازگشــایی مدارس از فروردین ۱۴۰۱ و اهتمام 
این معاونت بربازگشــایی مدارس متوسطه از فروردین ماه 
به تزریق واکســن کوید ۱۹ به بیــش از ۹۲ درصد دانش 
آموزان اشــاره کرد و خطاب بــه خانواده هایی که تاکنون 
فرزندان خود را جهت تزریق واکسن اقدام نکردند به اقدام 
فوری دراین خصوص توصیه کرد تا در فرصت باقیمانده به 
پایگاه های تزریق واکسن مراجعه وشرایط حضور فرزندان 

رادر مدارس مهیا کنند.
نحوه آموزش بعد از تعطیلات نوروز 

فعلا مشخص نیست
معاون تربیت بدنی و ســلامت وزارت آموزش و پرورش با 
اعلام افزایش بازه زمانی نیمســال دوم تحصیلی تا یک ماه 
گفت:  نحوه آموزش بعد از تعطیلات نوروز فعلا از سوی ستاد 
ملی مقابله با کرونا مشخص نشده است.صادق ستاری فرد 
در گفت وگو با خبرنگار ایلنا،  درباره برنامه آموزش حضوری 
ســال آینده اظهار داشت: هنوز ســتاد ملی مقابله با کرونا 
برای آموزش بعد از تعطیلات هیچ تصمیمی نگرفته است، 
اما ما در آموزش پرورش ظرفیتی به نام شــورای آموزش و 
پرورش اســتان داریم که می توان برای جبران یک سری 

کمبودها از آن استفاده کرد. وی در ادامه درباره چگونگی 
استفاده از ظرفیت شــوراهای آموزش و پرورش استان ها 
گفت: در قانون تشکیل شوراهای آموزش و پرورش استان، 
شــورا ها صلاحیتی در خصوص تقویم آموزشی دارند، لذا 
اکنون از حیث قانون شوراهای آموزش و پرورش استان ها، 
صلاحیت قانونی در خصوص جرح و تعدیل تقویم آموزشی 
و جبران فرصت های از دســت رفته یــا اضافه کردن دوره 
آموزشــی را دارند.ستاری فرد گفت: از این رو امکان اضافه 
شدن بخشی از زمان یعنی یک هفته تا یک ماه برای اتمام 
ســال تحصیلی، در مقطع ابتدایی و متوســطه اول وجود 
دارد، البتــه این منهــای زمان در نظر گرفته شــده برای 
آزمون های نهایی مقطع سوم متوسطه است.معاون تربیت 

بدنی و ســلامت وزارت آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: 
در سایر مقاطع بنا به اقتضای هر استان، شورای آموزش و 
پرورش استان ها می توانند دوره های جبرانی و افزایش دوره 
آموزشی را از طریق شورای آموزش و پرورش استان پیش 
بینی کنند. ما اکنون در حال اعلام این ظرفیت به استان ها 
هســتیم، زیرا این ظرفیت قانونی برای جبران فرصت های 
از دست رفته و جبران افت تحصیلی دانش آموزان می تواند 

مورد استفاده قرار بگیرد.
وی گفت: توصیه ما به اســتان ها نیز همین است، یعنی با 
توجه به عارضه هایی کــه کرونا در حوزه تعلیم و تربیت و 
فرآیند یادگیری ایجاد کرده، می توان از ظرفیت آموزش و 
پرورش استان و ظرفیت قانونی در شوراها استفاده کرد تا 

بتوانند بخشــی از این افت تحصیلی که در برخی از پایه ها 
خیلی زیاد و قابل توجه است جبران شود.

ســتاری فرد درباره برنامه سال آینده معاونت تربیت بدنی 
و سلامت آموزش و پرورش توضیح داد: بعد از ماه مبارک 
رمضــان طرح »باغ دانش آمــوزان« را داریم که به معنای 
بســته امنیت غذایــی دانش آموزان اســت. این طرح بنا 
دارد برای دانش آموزان مناطــق محروم غذا توزیع کنند 
طرح »بــاغ دانش آموزان« به صــورت پایلوت در یکی از 
شهرستان های مناطق محروم اجرا خواهد شد.معاون وزیر 
آمــوزش و پرورش گفت: این طرح بــرای حدود ۶۰ هزار 
دانش آموز برای بعد از ماه مبارک رمضان قابل اجراست، تا 
بتوانیم نقاط ضعف و قوت آن را پیش بینی کنیم و انشاالله 
برای سال تحصیلی آینده بتوانیم برای دانش آموزان مناطق 
محروم و دانش آموزانی که نیازمند توجه های خاص هستند 

نقش موثری ایفا کرده و آنها را پوشش دهیم.
معــاون تربیت بدنی و ســلامت وزارت آموزش و پرورش 
اظهار داشــت: در این طرح بسته غذایی بسته بندی شده، 
غذای گرم و چند مورد دیگر مورد پیشــنهاد است که باید 
این ها را ارزیابی کنیم تا ببینیم دانش آموزان از کدام یک 
بیشتر استقبال می کنند و چالش کدام یک از آن ها کمتر 
است. سپس با بررســی نتایج آن را اجرایی خواهیم کرد.

ســتاری فرد گفت: نکته دیگر این اســت که ما برای این 
طرح نیازمند تامین اعتبار از سوی مجلس محترم هستیم. 
متاســفانه مجلس هنوز جــدول تبصــره ۱۴ هدفمندی 

یارانه ها را نهایی نکرده است. 
از ایــن رو پیشــنهاد ما به مجلس این بــود که یک مبلغ 
اعتباری بــرای تغذیه دانش آمــوزان از محل هدفمندی 
یارانه هــا برای ما پیش بینی کنند تــا بتوانیم برای تامین 

سلامت دانش آموزان این طرح را اجرا کنیم.

رئیس ســازمان مــدارس و مراکــز غیردولتی و توســعه 
مشــارکت های مردمی آموزش و پــرورش گفت: به زودی 
سامانه ای در ســازمان مدارس غیردولتی راه اندازی خواهد 
شــد که صدور مجوزها به سرعت انجام شده و شهریه های 
هر مدرسه شامل شهریه ثابت و فوق برنامه در آن مشخص 
خواهد شــد تا خانواده ها تکلیف ثبت نام فرزندان خود را 
بدانند. به گزارش ایسنا، احمد محمودزاده گفت: به ادارات 
کل اعــلام کرده ایم که هرچه زودتر نســبت به اتصال به 
درگاه ملــی صدور مجوزها اقدام کننــد. صدور مجوزهای 
مدارس و آموزشــگاه های غیردولتــی در دو بازه ده روزه 
انجام می شــود.وی تاکید کرد: از امروز تنها مجوز مدارس 

غیردولتی و مراکز آموزش و پرورش را صادر خواهیم کرد 
و مجوز مدارسی که پیش از این نیز مجوز داشته اند، تمدید 

خواهد شد.
محمودزاده گفت: با وجود تعدادهای موجود در ســازمان 
مدارس غیردولتی دربــاره صدور مجوزها، تلاش می کنیم 
این مجوزها در زمان کمتری صادر شــود.وی افزود: صدور 
مجوزها باید ســرعت بیشتری پیدا کند تا مردم برای اخذ 
مجــوز درگیر قوانین و مقررات اداری نشــوند.محمودزاده 
گفت: به زودی سامانه ای در سازمان مدارس غیردولتی راه 
اندازی خواهد شد که صدور مجوزها به سرعت انجام شده 
و شــهریه های هر مدرسه شامل شهریه ثابت و فوق برنامه 

نیز در آن مشخص خواهد شــد تا خانواده ها تکلیف ثبت 
نام فرزندان خود را بدانند.رئیس ســازمان مدارس و مراکز 
غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی آموزش و پرورش 
ادامــه داد: مرحله اول این ســامانه طراحی و اطلاعات در 
آن بارگذاری شده است و مراحل بعدی نیز در حال شکل 
گیری اســت. محمودزاده از تغییر الگوی شــهریه مدارس 
غیردولتی از سال تحصیلی آینده خبر داد و افزود: در این 
الگو به غیر از محتوای آموزشــی، رویکردهای فرهنگی و 
تربیتی مدارس و اجرای ســند تحول در مدرسه نیز ملاک 
شــهریه خواهد بود.به گزارش مرکز اطلاع رسانی و روابط 
عمومــی وزارت آموزش و پــرورش، وی گفــت: این الگو 

همچنین میزان شهریه دریافتی در هر مدرسه و خرج کرد 
آن را برای خانواده ها شفاف خواهد کرد.

محمودزاده به آموزش زبان دوم در دبستان های غیردولتی 
اشاره کرد و افزود: تشــکیل کلاس های آموزش زبان دوم 
نیــاز به مجوز از ادارات آموزش و پرورش دارد و خانواده ها 
در صورت مشاهده این نوع آموزش ها حتما از مدیر مدرسه 
مجوز لازم را درخواست کنند.وی گفت: آموزش زبان دوم 
در دبستان های غیردولتی به صورت کاملا اختیاری و تنها 
در ساعات و برنامه های غیر رسمی مدرسه انجام می شود و 
تشکیل این کلاس ها در ساعات و برنامه های رسمی مدرسه 

غیرقانونی است.

نایب رئیس شــورای عالی نظام پرســتاری و رئیس هیئت 
مدیره نظام پرســتاری یزد گفت: قانــون ارتقای بهره وری 
خدمات کارکنان بالینی در ســال ۸۸ تصویب و ابلاغ شده 
است. هدف این قانون، کاهش ساعت و فشار کاری پرستاران 
در فضای بیمارستان ها و مراکز درمانی است. اما این قانون 
هنوز در برخی بیمارســتان های خصوصی اجرا نمی شود.به 
گزارش ایلنا به نقل از ســازمان نظام پرســتاری، علی اکبر 
جراحی گفــت: قانون ارتقای بهــره وری خدمات کارکنان 
بالینی در ســال ۸۸ تصویب و ابلاغ شــده است. هدف این 
قانون، کاهش ســاعت و فشار کاری پرســتاران در فضای 
بیمارســتان ها و مراکز درمانی است. اما این قانون هنوز در 
برخی بیمارســتان های خصوصی اجرا نمی شود. وی ادامه 
داد: هدف قانون ارتقای بهروری کاهش ساعت کار و افزایش 
بهره وری خدمات آنان است که بر اساس نوع شیفت، محل 
خدمت و ســابقه آنان که سه پایه این قانون است محاسبه 
می شــود و بر اساس این قاننون حداکثر به مدت ۸ ساعت 
از ســاعت کاری پرستاران کم شده؛ و در روزهای تعطیل و 
ایام شب هم دستمزد آن ها ۱.۵ برابر محاسبه می شود. وی 
ادامه داد: قانون ارتقاء بهروری در بیمارســتان های دولتی 
اجرا می شــود و کادر درمان این مراکز در حال اســتفاده 
از مزایای آن هســتند؛ اما بیمارستان های خصوصی از این 
قانون تمکین نکرده اند. با توجه به اینکه این قانون مصوب 
مجلس است، اما در برخی بیمارستان های خصوصی کشور 
اجرا نشده است و این امر باعث نارضایتی همکارانی که در 
این بیمارستان ها فعالیت می کنند شده است. جراحی درباره 
اجرا نشــدن قانون ارتقاء بهروری در برخی بیمارستان های 
خصوصــی گفت: این قانون در دســتورالعمل دولت وجود 
دارد، اما بیمارســتان های خصوصی خودشان را تابع قانون 

کار می دانند؛ اخیرا ناظران و بازرســان برای اجرایی شدن 
این قانون پیگیر شــده اند و در برخی از بیمارســتان های 
خصوصی این قانون در حال اجرا شــدن است. وی درباره 
ناظران اجرای قانون ارتقاء بهروری در بیمارســتان ها بیان 
کرد: علت اجرا نشــدن این قانون در بخش های خصوصی 
این اســت که؛ در برخی قوانین، بیمارستان های خصوصی 
از دولتی منفک شــده است؛ اما در متن قانون ارتقای بهره 
وری، تمام بیمارستان های دولتی، خصوصی و خیریه ملزم 

به اجرای قانون ارتقاء بهروری هستند. 
وی ادامــه داد: در خصوص نظارت بــر اجرای قانون ارتقاء 
بهروری اداره کار هم می تواند بر این قانون نظارت داشــته 
باشد، چون قانون ارتقاء بهروری یک قانون کشوری است و 
در آییــن نامه آن همه این موارد وجود دارد. جراحی ادامه 
داد: از بیمارســتان هایی که این قانون را اجرا نمی کنند؛ به 
صورت موردی شکایت شــده و در این خصوص نظارت ها 
بیشتر از گذشته شده است، برخی بیمارستان های خصوصی 
این قانــون را اجرا کرده اند؛ اما بیشــتر بیمارســتان های 
خصوصی اجــرا نکرده اند. وی گفت: حــدود ۱۰ درصد از 
بیمارستان های خصوصی در حال اجرای این قانون هستند؛ 
در قانون نوشــته شده اســت که تمام بیمارستان ها؛ قانون 
ارتقــاء بهروری را اجرا کنند، اما مجازاتی برای اجرا نکردن 
این قانون در نظر گرفته نشــده اســت. جراحی ادامه داد: 
باید در نظر داشته باشیم اجرای قانون ارتقای بهروری، حق 
قانونی پرسنلی است که در بیمارستان ها کار می کنند و این 
قانون باید تمام و کمال درهمه بیمارستان ها اجرا شود. عضو 
شورای عالی سازمان نظام پرستاری درباره مزایای اجرایی 
شدن قانون ارتقاء بهروری گفت: این قانون اگر به طور کامل 
برای پرســتاران اجرا شود باعث می شود؛ پرستارانی که در 

ایام تعطیل و شــیفت شب کار می کنند حقوقشان دو برابر 
حساب شود. وی ادامه داد: با اجرای قانون ارتقای بهره وری 
میزان ســاعت کاری پرستاران در هفته بین ۲ تا ۸ ساعت 
کاهــش پیدا می کند، خود این موضوع باعث می شــود که 
از خســتگی پرسنل کم شود و ســود آن را بیمار هم ببرد، 
پرســنلی که با آرامش بیشتر و ســاعت کاری کمتری کار 

کند، با کیفیت تر به بیمار رسیدگی می کند. 
جراحــی اضافه کــرد: این قانون دربخــش دولتی به طور 
کامل اجرا شــده و برای بیمارســتان های تامین اجتماعی 
دســتورالعمل جدید آمده که آن هم در حال اجراســت، 
اما در بیمارســتان های خصوصی تقریباً ۱۰ درصد در حال 
اجرای آن هســتند و البته با نظارتی که اکنون وجود دارد 
روز به روز شــاهد افزایش اجرایی شدن این قانون هستیم. 
وی ادامه داد: اســتان یزد ۲۲ بیمارستان دولتی، خصوصی 
و خیریه دارد. از این تعداد ۶ بیمارســتان متعلق به بخش 
خصوصی و خیریه هســتند و بقیه دولتی هســتند. رئیس 
هیئت مدیره نظام پرستاری یزد با اشاره به کمبود پرستار 
در این اســتان گفت: در استان یزد ضریب پرستار به تخت 
حدود ۱.۲ دهم، برای هر تخت بیمارستانی است، و حدود 
۴۵۰۰ نفر کادر پرســتاری در بیمارســتان های این استان 
مشــغول فعالیت هســتند. جراحی درباره تبدیل وضعیت 
و پرداختی های نیروهای شــرکتی استان یزد بیان کرد: با 
پیگیری هیئت مدیره نظام پرســتاری یزد مشــخص شد، 
پرداختی نیروهای شرکتی استان یزد تقریبا مانند نیروهای 
رسمی است. همچنین کارانه، ســختی کار و مزایای قانون 
ارتقاء بهروری نیز به آنان نیز تعلق می گیرد. وی گفت: طی 
اســتخدامی های صورت گرفته حدود ۴۰ درصد، نیروهای 
شرکتی قراردادی شدند و مشغول فعالیت در بیمارستان ها 

هستند. نایب رئیس شــورای عالی نظام پرستاری تصریح 
کرد: یکی از مطالبات اصلی پرســتاران در ســالهای اخیر 
اجرای قانون تعرفه گذاری خدمات پرســتاری اســت که با 
پیگیری های سازمان نظام پرســتاری و تاکید مقام معظم 
رهبری به مرحله اجرا رســیده است، باید هر چه سریعتر 
مفاد این قانون اجرایی شــود تا حقوق پرســتاران از محل 
دسترنج و کاری که برای مراقبت از بیماران انجام می دهند، 
پرداخت شود. عضو شــورای عالی سازمان نظام پرستاری 
گفت: فوق العاده خاص واقعاً نیاز جامعه پرســتاری است و 
باید اجرایی شــود، در زمان کرونا برای بعضی از سازمان ها 
و نهادها اجرایی شــد، لازم اســت برای پرستاران که خط 
مقدم مبارزه با این بیماری بودند هرچه ســریعتر پیگیری 

و اجرایی شود. 
جراحــی اضافه کرد: پرســتاران از بحــران کرونا تا کنون 
همچنان در بیمارســتان ها و مراکز درمانی درگیر مبارزه و 
مقاومت هستند، علاوه بر اینکه خودشان درگیر این مبارزه 
هستند خانواده هایشان نیز در این بحران قرار دارند. نیاز است 
دولت برنامه ویژه ای برای آنان در نظر بگیرد و با پرداختن به 
مطالبات پرستاران باعث افزایش انگیزه برای ادامه فعالیت 
با کیفیت تر پرســتاران شود. وی درباره پیگری پرونده های 
شــهدای مدافع سلامت بیان کرد: پرستارانی را داشتیم که 
در راه مبارزه با بیماری کرونا شهید و بیمار شده؛ و تعدادی 
از آن ها به عنوان شــهید و جانباز پذیرفته شــده اند؛ اما در 
میان شهدای مدافع سلامت هستند پرستاران شهیدی که 
هنوز عنوان شهید، برای آنان پذیرفته نشده است. ضروری 
است مسئولان در خصوص پرونده شهدای مدافع سلامت و 
جانبازان پیگیری کنند تا هرچه سریع وضعیت پرونده های 

آنان مشخص شوند. 

رئیس شــورای شــهر تهران گفت: شــهرداران برای سفر 
خارجی باید از شورا مجوز بگیرند.به گزارش ایسنا، مهدی 
چمران در پایان پنجاه و سومین جلسه شورای شهر تهران 
در جمــع خبرنگاران گفت: امــروز لایحه یک فوریتی  در 
ارتبــاط با معرفی تعــدادی از ذیحســابان و قائم مقامان 
ذیحسابان داشتیم که روز گذشته ارسال شده بود و نهایتا 
یک فوریت آن رای آورد و این لایحه بعدا در صحن شــورا 

بررسی خواهد شد.
وی بررســی پیشــنهادها و نکاتی که فرمانــداری تهران 
در مورد بودجه شــورای شــهر تهران اعلام کرده را دیگر 
دســتور کار شورا خواند و افزود:  ۴ مورد را بررسی کردیم؛ 
پیشــنهاداتی که داده بودند بیشــتر اصلاح عبارتی بود و 
مورد قبول واقع شــد. این اصلاحات صورت می گیرد و به 
فرمانداری ارســال می کنیم که تکلیف شــهرداری روشن 
بشود البته تکلیف روشن است و بودجه تصویب شده است 
و مشکلی نداریم. ما هفته گذشته در فرمانداری یک جلسه 
داشتیم و آخرین بررسی ها صورت گرفت و مغایرتی وجود 

نداشت و این موضوع هم از سوی فرمانداری اعلام شد.وی 
ادامــه داد: موضوع دیگری که خیلی وقت شــورا را گرفت 
پیشــنهاد معاونت توسعه سرمایه نیروی انسانی شهرداری 
در ارتباط با اصلاح ساختار و ایجاد یک ساختار جدید بود. 
سازمان فناوری پیشنهاد شد که زیر نظر مستقیم شهردار 
قرار بگیرد و یک سازمان دیگری به نام سازمان فناوری های 
نو بوجود بیاید و آن هم زیر نظر شهردار باشد که در پایان 
با رای گیری که انجام شــد قرار شد که این دو مورد مراعا 
بماند تا شــهردار در مورد آن بــا حضور در صحن توضیح 
بدهد که منظورشان از ایجاد سازمان فناوری ها نو چیست 

و قرار است چه ماموریت های انجام دهد.
وی افزود: بحــث ابهام قانونی هم مطرح بــود که آیا این 
موضوع باید توسط ســازمان امور استخدامی تایید شود یا 

شورای شــهر؟ روال قانونی باید اول شورای شهر تصویب 
بکند و بعد به سازمان امور اداری و استخدامی کشور جهت 
بررسی و اجازه برود.وی تاکید کرد: بحث امور زنان هم در 
شورا مطرح شد. پیشنهاد شده بود که از معاونت اجتماعی 
جدا شــود و به عنوان یک اداره کل زیر نظر شــهردار قرار 

بگیرد که در شورا مخالفت با این موضوع اعلام شد. 
این تجربه را داشــتیم اگر زیر نظر شــهردار باشد از نظر 
اجرایی ایجاد اشکال می کند و ما قبلا این اشکالات را دیده 

بودیم.
رئیس شورای شــهر تهران ادامه داد: در خصوص موضوع 
ایثارگران، از ابتدا که اداره ایثارگران تشــکیل شد زیر نظر 
شهردار بود و حالا پیشنهاد شد که اداره کل تشکیل بشود 
زیر نظر شهردار و منفک بشود از سازمانی که هست این را 

شــورا موافقت کرد که به صورت اداره کل زیر نظر شهردار 
مستقیما کارش را ادامه بدهد.

وی افزود: بحث شــفاف سازی شــهرداری تذکری بود که 
دوستان دادند این شــفافیت باید شروع به کار بکند قبلا 
به درســتی کار نکرده و امیدواریم به درســتی کار بکند. 
تذکر دوستان بود و به شهردار منتقل می کنیم که انشاءالله 
این شــفافیت بتواند به خوبی کار بکند.چمران درباره سفر 
شهردار تهران به تاجیکســتان هم گفت:  نامه ای نوشته 
بودند که اجازه بگیرند ما شــب گذشــته این نامه را پیدا 
کردیم اما سیستم خراب شده بود و این نامه نیامده بود و 

نامه را دستی آوردند و دیگر فایده نداشت. 
نامه دیر رسیده شفاهی گفتند اما اینکه نامه کتبی ارسال 
بشود و اجازه گرفته بشود نامه در تاریخ ۲۲ اسفند نوشته 
شده اما در سایت شورا عنوانش آمده است. دوستان اطلاع 
داشتند اما این اطلاع رسمی نبوده. هر شهرداری هر جا که 
مــی رود باید طبق قانون با اطلاع و موافقت شــورا صورت 

بگیرد.

مدیر عامل سازمان مدیریت پســماند شهرداری تهران از 
افزایش هزار تنی زباله تهرانی ها در اسفند خبر داد.محمد 
مهدی عزیزی در گفت وگو با خبرنــگار ایلنا درباره تولید 
روزانه پســماند در تهران گفت: الان تقریبا ۵ هزار و ۲۰۰ 
تن ورودی روزانه پســماند به آرادکوه اســت و با تفکیکی 
که در ســطح شهر انجام می شود، تخمین ما این است که 

حدود ۶ هزار تن زباله در روز در تهران تولید می شود. 
او درباره میزان زباله تولیدی در ماه پایانی ســال در تهران 
گفت: پیش بینی افزایش هزار تن زباله در ماه پایانی سال 
را داریم. عزیزی درباره اپلیکیشن های جمع آوری پسماند 
خشــک و مبالغ ناچیزی که به شــهروندان داده می شود، 
گفت: نرخ تعرفه پســماند مخلوط و قابل بازیافت کیلویی 
هزار تومان بود که آن را به ۲۸۰۰ تومان رساندیم و بیش 
از صــد درصد نــرخ خرید در غرفه هــای بازیافت افزایش 

یافته است. مدیر عامل ســازمان پسماند درباره نارضایتی 
برخی پیمانکاران در هزینه های پرداختی از اپلیکیشن های 
جمع آوری پســماند اظهار کرد: در مورد تحویل پســماند 
از طریــق اپلیکیشــن ها به دلیــل هزینه هایــی که بابت 
ماشــین آلات و لجســتیک به پیمانکار تحمیل می کنیم، 
پیمانکار نیــز موضوعی در این مورد ندارد و اپلیکیشــن 
جاروب و کاپزی در شهر تهران فعالیت می کنند و مشکلی 

در این زمینه نداشتیم.
 البته حتما باید این اپلیکیشــن ها به روزرســانی شود و 
یک اپلیکیشــن واحد به شــهروندان عرضه شود که دیگر 

اپلیکیشن ها زیر مجموعه آن پلتفرم کار کنند. عزیزی در 
ادامه درباره اجــرای طرح کاپ گفت: اتفاقات مختلفی در 
جریان این طــرح و به صورت پایلوت اجرا شــد و ما نیز 
قائل به ادامه این طرح هســتیم، اما سند بالادستی اصلی 
برای ســازمان مدیریت پسماند، طرح جامع پسماند است 
که براســاس آن حرکت می کنیم. در همین راســتا طرح 
تحولی ذیل طرح جامع پســماند نوشــته شــده است که 
براساس آن سرعت اجرای طرح جامع مدیریت پسماند را 
که چشــم انداز ۲۰ساله برای آن در نظر گرفته شده بود را 
بیشــتر می کنیم. او در پاسخ به سوال دیگری درباره زباله 

گردی در شهر تهران و افزایش کودکان زباله گرد در سطح 
شــهر که با گفته های مسئولان شهرداری از دوره گذشته 
مدیریت شــهری تا دوره کنونی در مغایرت اســت، اظهار 
کرد: ما پیمانــکاران در مناطق ابــلاغ کردیم که به هیچ 
عنوان قابل پذیرش نیســت که زباله گردها تحت پوشش 
آن ها فعالیت کنند. مدیر عامل سازمان پسماند شهرداری 
تهــران اضافه کرد: زباله گردها بعضا به صورت خصوصی و 

غیرمجاز فعالیت می کنند. 
شــهرداری سیســتمی را با همکاری دادســتانی و نیروی 
انتظامی در نظر گرفته اســت و هر شــب با زباله گردهای 
غیرمجاز برخورد می کنیم. در همین راســتا شــبی ۴ الی 
۵ خــودروی غیرمجاز توقیف می شــوند و پرونده آن ها به 
دادسرا ارجاع می شود. او تاکید کرد که در برخورد به فرد 
کاری نداریم و تا الان حدود ۵۰ خودرو را توقیف کردیم. 


